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Skolebestyrelsesmøde 
Tirsdag den 12. december 2023 

kl. 19:00 – 21:00  
Mødelokalet ved Aula 

 
Til: Louise Holm Laursen, Nina Hauge Jensen, Nanna Skaarup, Majken Bagger, Kresten 
Banke, Anne Louise Grønnebæk Hansen, Klaus Kastrup, Lone Krognos, Laust Bengtsen, 
Dicte Juel Holst, Linus Bysted, Nina Yuki Abildgaard, Ole Buskbjerg Thomasen.  
 
Afbud: Louise, Kresten, Anne Louise, Linus.  
 

Referat  
 

1. Godkendelse af referat 
Ad 1) 
 
Referat godkendes.  
 
2. Præsentationsrunde 
Ad 2) Elevrådsforpersonerne deltager for første gang. Vi tager en præsentationsrunde.  
 
Alle medlemmer præsenterer sig på tur. Lærer, Mikkel Boel fra skolens inklusionsteam 
med som gæst i forhold til punkt 2. 
 
3. Nyt fra elevrådet 
Ad 3) Elevrådsforpersonerne fortæller, hvordan de har fået starter året op og hvad der 
har beskæftiget sig med.  
 
Vi har mødtes en gang og talt om, hvad elevrådet betyder for skolen. Elevrådet er for 
7.-9. klasse. Vi snakkede om skolefesten i udskolingen og blev enig om tema: rave-
party. Det var en god fest, som udskolingen havde.  
 
Vi har ønske om:  

• mere rengøring.  

• om en kulturdag, hvor alle kan komme med deres noget fra deres kultur og vi 
kan vise det for hinanden.  

• om en dag i udskolingen, hvor man må være på hinandens gange i en 10-pau-
sen, da vi er etageadskilt. 

 
Lærerne Selver og Jacob er kontaktpersoner for elevrådet.  
 
Det forslås, om det kunne være en ide med en opslagstavle, hvor man skrive ideer og 
andet relevant. 
 
2. Indblik - Trivsel 
Ad 2) Indblik i hvordan klasseteam generelt arbejder med struktur og indretning, der 
understøtter trivsel. Besøg I klasserum.  
 
Ole og Nina holdt et kort oplæg om, hvordan der arbejdes med trivsel, hvordan skolen 
som samlet skole har et fælles fokus på inkluderende læringsmiljøers fysiske indret-
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ning og kodning. Der blev fulgt op med en runde på skolen for at se konkrete eksem-
pler på praksis, hvor lærer Mikkel Boel fortalte om en klasses kodning ud fra pædago-
giske og didaktiske begrundelser og perspektiver i forhold til at arbejde med trivsel i 
den sociale kontekst og den faglige kontekst.  
 
3. Dialogkaffe 
Ad 3) Aftale hvornår næste kaffevogn skal komme forbi.  
 
Det aftaltes, at der afholdes dialogkaffe d. 16. maj – vi mødes kl. 7.30. 
Skolebestyrelsesforperson Louise bestiller kaffevogn. 
Vi afklarer hvor mange, der har mulighed for at deltage fra skolebestyrelsen i løbet af 
foråret.   
  
4. Skolebestyrelseslørdag 
Ad 4) Planlægning af skolebestyrelseslørdag og nedsættelse af planlægningsudvalg.  
 
Ifølge årshjulet for skolebestyrelsens arbejde afholdes der skolebestyrelseslørdag d. 
20. januar kl. 9-14, som traditionen tro afholdes på VIA.  
 
Mulige emner, som er i overensstemmelse med skolebestyrelsens optagethed:  
Skole for alle - deltagelsesmuligheder 
Trivsel for alle 
Forældredeltagelse – at alle føler, at de er med, at der er plads til alle 
 
Skolebestyrelsen er interesseret i at undersøge Maria Akselvolls perspektiver på 
skole/hjem-samarbejde – og om der er mulighed for at få et oplæg. Det handler Nina H 
på og kontakter Anne Louise samt Kresten med henblik på planlægning af selve da-
gen. Ole står klar til at hjælpe i det omfang, der er nødvendigt.   
 

 
5. Nyt fra skoleledelsen 

Ad 5)  
 
Skoleleder fortæller om, at skolen går en ny tid i møde i forhold til understøttelse af ad-
ministration og teknisk service. Teknisk-service-ansatte vil efter jul overgår til at være 
organiseret i Aarhus Ejendomme under Teknik og Miljø. Der er proces om ansættelse 
af en teamleder, der skal lede teknisk servicepersonalet. Økonomi til skolens vedlige-
holdes overgår til Aarhus Ejendomme. 
 
Der blev informeret om, at administrationsleder Dorthe Seiger har fået nyt job fra 1. fe-
bruar. Indtil en ny administrationsleder træder til, vil skolen blive understøttet af ekstern 
samarbejdspartner. Hvordan det organisatorisk kommer til at se, er skolen spændte 
på. Skolens MED-udvalg har sendt et høringssvar ligesom MED-udvalg fra de fleste 
andre skoler på baggrund planerne om en ændret struktur og mindre understøttelse til 
økonomisk og dag drift - alle er spændte på at se, hvad det giver af opgaveglidninger.    
 
6. Næste Indblik 
Ad 6) Aftale hvad skolebestyrelsen gerne vil have på næste ”Indblik”. 
 
Det aftaltes at vente med at afstemme og beslutte det kommende indblik, til det er be-
sluttet hvilket tema, der er på skolebestyrelseslørdagen.     
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7. Evt. 
Ad 7)  
 
Der er intet til eventuelt. Tak for et godt møde.  
 

 
Referent: Nina  
 


